
Základní škola Ostrava – Mariánské Hory 

Gen. Janka 1208, 709 00  Ostrava 

Zápis ze schůze Školské rady 
 
 
Datum konání:   23. 10. 2024, 15:00 hod. 
Místo konání:    
 

ZŠ Gen. Janka 

Přítomni členové ŠR:   Jana Pagáčová, MBA 
    Mgr. Karin Třaskošová, MPA 
    Bc. Petra Chejnová, DiS. 
    Mgr. Karolína Bátrlová 

Ing. Yvona Dejčíková
    Mgr. Simona Guzdková, MBA 

Host:    
 

Mgr. Bc. Martin Kolář, ředitel školy 

Omluveni členové ŠR:  
  

------

Program: 

1) Schválení programu

2) Projednání „Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024“

3) Různé, diskuze

 

 

Schůzi ŠR zahájila v 16:00 hod. předsedkyně školské rady paní Jana Pagáčová, MBA , která přivítala 

všechny přítomné členy školské rady a pana ředitele školy. Paní předsedkyně konstatovala, že školská rada je 

usnášeníschopná, když je přítomno 6 z 6 členů školské rady a hned po zahájení nechala hlasovat o účasti pana 

ředitele Mgr. Bc. Martina Koláře na jednání školské rady. 

Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: pro 6, proti 0, zdržel se 0

1.) Dále paní předsedkyně seznámila přítomné s programem zasedání školské rady, který byl všem 

členům školské rady zaslán e-mailem dne 6.10.2024. Poté bylo o programu zasedání hlasováno.

Školská rada schválila program (viz výše)

Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

2.) Projednání „Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024“ 

Před svoláním zasedání školské rady pan ředitel školy zaslal všem členům školské rady k seznámení 

Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2023/2024 (dále jen „výroční zpráva“). V rámci projednání 

pan ředitel s členy školské rady celou výroční zprávu „prošel“ a okomentoval, proto nastala ihned diskuze 

na základě které pan ředitel zodpověděl všechny jemu kladené otázky. Rovněž bylo členy školské rady 

konstatováno, že obsah a zpracování výroční zprávy splňuje všechny náležitosti stanovené vyhláškou. Dále 

pan ředitel ozřejmil, že po schválení výroční zprávy školskou radou nechá profesionálně zpracovat její 

grafickou podobu.

Školská rada v souladu s ust. § 168 odst. 1 písm. b) školského zákona po projednání hlasovala o schválení 

Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024, k projednaným textům nebyla navržena žádná 

změna.

Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 



3.) Různé, diskuze

Předsedkyně školské rady paní Jana Pagáčová, MBA se pana ředitele dotazovala, zda bude škola zapojena 

do projektu pomoc dívkám v menstruační chudobě, pan ředitel informoval, že ano. 

Dále paní Ing. Yvona Dejčíková požádala vedoucí odboru vnitřní správy a školství Mgr. Karin 

Třaskošovou, MPA, aby zřizovatel zajistil výměnu písku na doskočišti školního hřiště. Rovněž navrhla, aby 

výměna byla provedena na jaře roku 2025, jelikož není nutné, aby písek během zimního období „ležel“ 

venku nevyužitý a musel bezdůvodně odolávat povětrnostním podmínkám a „rozmarům“ počasí.

Pan ředitel informoval, že dne 3.12.2024 proběhne ve škole vánoční jarmark, čímž zároveň pozval na tuto 

akci všechny členy školské rady.

Závěrem diskuze paní předsedkyně školské rady Jana Pagáčová, MBA konstatovala, že bude v letošním 

roce školská rada svolána ještě v měsíci listopadu z důvodu projednává návrhu rozpočtu pro rok 2025.

Školská rada vzala tyto informace na vědomí.

Následně předsedkyně školské rady poděkovala přítomným za účast a rozloučila se. 

Školská rada byla ukončena v 17.15 hodin. 

V Ostravě dne 23. 10. 2024 

Jana Pagáčová, MBA

Zapsala: Mgr. Karin Třaskošová, MPA předsedkyně ŠR 


